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واکنش نمایندگان درباره واگذاری خودرو شاسی بلند
تعدادی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی به سخنان بازرس ویژه رئیس جمهور در رابطه با واگذاری خودرو شاسی بلند به تعدادی از نمایندگان واکنش

<;br&#47;><br&#47>.نشان دادند

به گزارش سایت خبری پرسون، تعدادی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی در رابطه با موضوع واگذاری خودرو شاسی بلند به آنها در صفحات شخصی
خود در توئیتر واکنش نشان دادند که متن این پیام ها به شرح زیر است:

سیدجوادحسینی کیا، نمایند سنقر کلیایی:

«اگر برخی از نمایندگان یا کارکنان مجلس خودرو شاسی بلند دریافت کردند، باید اسامی آنها به صورت شفاف بیان شود.

در شرایطی که رهبر معظم انقلاب به مجلس یازدهم مدال انقلابی گری را عطا فرمودند، باید برای جلوگیری از فضاسازی رسانه ای همه ابعاد و زوایای
این موضوع روشن شده و با خاطیان برخورد شود».

کیومرث سرمدی، نماینده اسدآباد:

«صراحتا میگویم نه خودم، نه اقوام و نزدیکانم به هیچ وجه خودرو خارج از نوبت و ضابطه نگرفتهایم.
به رئیس محترم مجلس و نهادهای نظارتی تکلیف است برای حفظ شأن مجلس انقلابی و نمایندگان پاکدست، اسامی دریافت کنندگان را بصورت

شفاف منتشر نمایند.»

علی بابایی کارنامی، نماینده ساری:

«انتظار داریم نماینده دولت درخصوص اظهارات خود مبنی بر تحویل خودرو به نمایندگان کلیگویی نکند، اگر چنین مطلبی صحت دارد حتما اسامی را
برای مردم افشا کنند و ساحت تمام نمایندگان را آلوده به اتهام نسازند. در غیر اینصورت برخورد با نماینده دولت مطالبه جدی مجلس است.»

محمد حسن آصفری، نماینده اراک:

«پست و مسئولیت در جمهوری اسلامی برای رسیدن به ثروت و رانت نیست، اسامی هر نماینده مجلس و یا منتسب به وی و یا کارمندی از هر سه قوه
که خودرو شاسی گرفته است را هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان و بازرسی ریاست جمهوری باید اعلام کند، با بیانیه و اطلاعیه دادن افراد، شفاف سازی

صورت نمی گیرد.»

علی حدادی، نماینده ساوجبلاغ:

«بدینوسیله به موکلان خود اعلام میدارم که خودرو شاسی بلند خارج از نوبت دریافت ننمودهام و از حجتالاسلام درویشیان نماینده ویژه رئیسجمهور
در امر مبارزه با فساد میخواهم که در راستای شفافسازی مدارک خود را درخصوص ادعای مطروحه در اختیار مراجع ذیصلاح قرار دهد تا تنویر افکار

عمومی صورت پذیرد».

غلامرضا شریعتی نماینده بهشهر:

«مدیران سایلنت در برابر افکار عمومی، آسیب جدی سرمایه اجتماعی اند و بیتفاوتی، ضربه مهلکی بر باور عمومی جامعه است. شفافیت وظیفه ما و
آگاهی حق مسلم مردم است.»

محمد مهدی زاهدی نماینده کرمان:

در خصوص اخبار واگذاری خودروهای شاسی بلند به تعدادی از نمایندگان، از آقای قالیباف می خواهم با توجه به اینکه این موضوع موجب تکدر خاطر
مردم و ایجاد خدشه به شأن مجلس شده است نسبت به شفاف سازی و بیان واقعیت در کمال صداقت اقدام نمایند.»

به گزارش ایسنا، در جریان مطرح شدن استیضاح سیدرضا فاطمی امین، وزیر سابق صمت، احمد علیرضابیگی نماینده مردم تبریز مدعی شد که در زمان
بررسی دور اول استیضاح وزیر صمت، به تعدادی از نمایندگان مجلس خودرو شاسی بلند واگذار شده است که در نهایت این موضوع تکذیب شد.



طی روزهای اخیر حجت الاسلام درویشیان، بازرس ویژه رئیس جمهور در پاسخ به سوالی درخصوص اظهارنظر و شبهه یکی از نمایندگان مجلس در
خصوص تحویل خودروهای شاسی بلند یک خودروساز خاص به نمایندگان قبل از استیضاح، اظهار داشت: بررسیهای قبلی انجام شده و مدارک
بهدست آمده حاکیست تفاهمنامهای از تابستان ۱۴۰۰ و قبل از تشکیل کابینه دولت سیزدهم بین یک شرکت شبه کاغذی غیرمرتبط (رادین مبین غرب) با
آن خودروساز منعقد و طبق مستندات بدست آمده، با کارسازی یکی از مسؤلان وقت در مجلس نسبت به واگذاری بیش از یکصد خودرو به قیمت
کارخانه و بدون قرعهکشی به تعدادی از ایشان و براساس معرفی و واسطهگری شرکت صوری مذکور انجام شده و این رویه تا اواسط ۱۴۰۱ ادامه یافته که

طبق بررسی انجام شده، وزیر وقت صمت اطلاعی از وقوع و یا کم و کیف آن نداشته و ظاهراً تعدادی از نمایندگان هم از آن بی اطلاع بودهاند.


